

傳理學學士 (榮譽) 學位課程 - 電影主修
Bachelor of Communication (Honours) - Film Major

電影電視

Film and Television



專修

Concentration



傳理學學士 (榮譽) 學位課程 - 電影主修 - 電影電視專修 (JUPAS Code: JS2330)

Bachelor of Communication (Honours) - Film Major – Film and Television Concentration

電影電視專修課程涵蓋基礎的電影和電視製作，搭配影視媒體的歷史、理論、批評與產業現狀的介紹與探討。課程致力培訓學生日後投身創意產業及視聽製作所需的技能與知識。我們提供兩個選項：專業選項(Professional Option)旨在加強學生的專業和概念訓練，而通識選項(Liberal Studies Option)則著重學生的全人發展。

The Film and Television Concentration provides comprehensive training in film and television, with attention to relevant areas of theory, history and practice. It equips students with the knowledge and vocational skill required in the creative industries, such as film, television, commercial and other sectors in audio-visual production. We offer two options: “Professional Option” aims to strengthen both professional and conceptual education of students while “Liberal Studies Option” engages to the whole person development.

獨立收生 Programme-based Admission

電影電視專修採用獨立收生。所有符合資格的聯招申請者應通過聯招網站 <https://www.jupas.edu.hk> 提交申請表。非聯招申請者請前往教務處網站 https://iss.hkbu.edu.hk/amsappl_nj

The Film and Television Concentration adopts programme-based admission.

All eligible JUPAS applicants should submit their application via JUPAS website at <http://www.jupas.edu.hk>

Direct (Non-JUPAS) applicants should submit their application via Academic Registry website at https://iss.hkbu.edu.hk/amsappl_nj

面試 Interview

通過初審的申請者將會被安排進行個人或小組面試。申請者需於面試中透過數碼形式的作品集介紹自己的作品，而作品應表現申請者的創意、講故事技巧和圖像概念。

Potential candidates will be invited for interview in individual/group format. They are required to present their portfolios during the interview. The portfolios should be in digital format and demonstrate candidates' potential in creativity, storytelling techniques and concepts of images.

入學要求 Entrance Requirements

香港中學文憑考生經大學聯合招生辦法申請入讀本院校的入學要求如下：

For Hong Kong students taking Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) for admission via JUPAS, the entrance requirements are:

學科 SUBJECT	級別 Minimum Level
英國語文 English Language	3
中國語文 Chinese Language	3
數學 Mathematics	2
通識教育 Liberal Studies	2
選修科目 Elective Subjects (兩科 2 subjects)	3 (見註解Note)

其他入學要求 Other Entrance Requirements

- 將本課程放於較前的選擇組別可獲優先考慮 High choice banding in JUPAS application is preferred.

- 中國語文及英國語文科成績優異可獲優先考慮 Good results in Chinese Language and English Language are preferred.

計分方法 Academic Score Calculation

本課程以香港中學文憑試最佳五科成績，其中包括中國語文及英國語文，作入學計分方法。

This programme considers the best 5 HKDSE subjects including Chinese Language and English Language subjects in Academic Score Calculation.

四年制課程結構 Four-year Curriculum Structure

同學須於電影電視專修課程完成128學分的畢業要求，包括：學院必修科目、必修科目、主修選修科目、通識教育及選修科目。

Programme in the 4-year curriculum requires 128 units for graduation, which are distributed into five key components,

School Core Courses, Major Required Courses, Major Elective Courses, General Education Courses, and Free Electives as follows:

專業選項 Professional Option

學院必修科目 School Core Courses	12 學分 units
必修科目 Major Required Courses	58 學分 units
主修選修科目 Major Elective Courses	12 學分 units
通識教育 General Education Courses	31 學分 units
選修科目 Free Electives	15 學分 units
畢業要求 Graduation Requirement	128 學分 units

通識選項 Liberal Studies Option

學院必修科目 School Core Courses	12 學分 units
必修科目 Major Required Courses	46 學分 units
主修選修科目 Major Elective Courses	9 學分 units
通識教育 General Education Courses	31 學分 units
選修科目 Free Electives	30 學分 units
畢業要求 Graduation Requirement	128 學分 units

課程查詢 Course Enquiries

電話 Telephone: (852) 3411 8065/ 7395

電郵 Email: af-ctv@hkbu.edu.hk

網址 Website: <http://af.hkbu.edu.hk>

入學查詢 Admission Enquiries

電話 Telephone: (852) 3411 2200

電郵 Email: ar@hkbu.edu.hk

網址 Website: <http://buar2.hkbu.edu.hk>